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Ministar gospodarstva Darko Horvat u petak je izjavio da je na stolu napokon suvisli poslovni

plan za Uljanik o kojemu se može razgovarati, te da bi u pulskom škveru mogla biti primijenjena

rješenja kao u riječkom 3. maju.

"U stečaju su i Uljanik d.d. i Uljanik Brodogradilište, no bez obzira na to na stolu je konačno

suvisli poslovni plan o kojem se može početi razgovarati", rekao je Horvat nakon sastanka s

predstavnicima Uljanika održanog u Vladi.

Precizirao je da je definirana cijena otkupa broda koji je na otpremnoj obali u Puli. Od

procijenjenih 1,056 milijardi kuna 75 posto je spreman platiti Jan de Nul da bi taj brod bio

otegljen u Trst i tamo završen, rekao je Horvat. Dodao je da je Jan de Nul spreman platiti i 700

tisuća eura za opremanje broda za tegljenje.

"Siguran sam da će u idućih 30 dana to biti uplaćeno u proračun. Nakon toga starta priprema za

tegljenje u Trst i Jan de Nul će dovršiti brod vlastitim sredstvima", rekao je Horvat.

Dodao je da je u Puli još jedna novogradnja za koju treba između 50 i 55 milijuna eura da bi se

dovršila, a zarada od dovršetka bila bi između 11 i 12 milijuna eura.

Ostvare li se te brojke i pokažu li se vjerodostojnima i točnima, Vlada je spremna ući u taj

proces, slično kao u 3. maju, kaže Horvat. Pojasnio je kako to znači da bi Vlada dala jamstvo

kako bi se brod mogao završiti, isporučiti i uprihodovati više nego što je u njega uloženo.

Izvijestio je i da je Scenic grupa izrazila potrebu za pet velikih kruzera ili jahti koje bi gradila u 3.

maju, a dio bi se možda mogao graditi u Puli, ako 3. maj ne bi mogao odraditi kompletan posao.

Upitan za dojmove nakon današnjeg sastanka, bivši član Nadzornog odbora Uljanika Samir

Hadžić rekao je da je blago smo optimističan, no istaknuo je problem nedostatka radnika.

Naime, kako je rekao, svi su dobili otkaz kad je nastupio stečaj, a stotinjak ih je ostalo na

održavanju i stečajnim poslovima. Kaže da je više od 700 uljanikovaca na pulskom zavodu za

zapošljavanje, ali da ima puno radnika koji bi htjeli ponovo raditi u Uljaniku, kako nezaposlenih,

tako i onih koji su otišli u inozemstvo.

"Još uvijek imamo s kime raditi, ali treba biti brz", kaže Hadžić.

Na pitanje smatra li da je strateški partner rješenje za Uljanik, odgovorio je da "staru udavaču

ženici ne čekaju u redu", ali da bi bilo drukčije kada bi se brodogradilište podiglo s koljena.

Možda tada partner neće biti potreban, ali jednog dana, zašto ne, kaže Hadžić.

Ministar Horvat odgovarao je i na pitanje razmatraju li se promjene u regulaciji rada trgovina

nedjeljom. Rekao je da je načinjena analiza te je zaključeno da je za rad trgovina nedjeljom

najpogodniji austrijski model te da treba utvrditi koliko bi nedjelja poslodavci mogli definirati kao

radne. Dodao je kako je najvažnije pritom osigurati kontrolu, da radnici kad rade nedjeljom budu

adekvatno plaćeni.

Zakonsko rješenje za rad nedjeljom trebalo bi po njegovim riječima stupiti na snagu u prvoj
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polovici iduće godine. (H)
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